解决水面溢油的新方案

The Herder as a New Solution for Oil Spill

黄振宏/Mark Huang

广东标美硅氟新材料有限公司 总经理

BioMax Si&F General Manager

黄振宏,高级工程师,硕士,EMBA,1990年毕业于中山大学,1993年起在广东标美硅氟新材料有限公司工作,曾任技术部主任,技术总监等职务,主持有机硅氟新材料和表面活性剂等多项课题研究,已获得国家发明专利10项,并获得省、市级科技进步奖。2011年参加大连"716"海洋溢油现场驱集清理工作,以及美国"清洁海湾(Clean Gulf)"实地考察,取得满意效果并得到同行好评。

Mark Huang

Graduated from Sun Yat-Sen University in 1990 with Master and EMBA degree, as a senior expert, Mark Huang has been working in BioMax Si&F since 1993 in the position of research director, CTO, and now the General Manager. His academic and technical fields cover R&D of silicone & fluorine new materials and surfactants, and he has successfully applied for 10 national invention patents. He received the Science & Technology Achievement Award in Guangzhou and Guangdong Province. In July 2011, he participated in the emergency cleanup of marine oil spill

on the site of "716 incident" in Dalian, and the U.S. Clean Gulf Exposition, both of which have shown satisfactory results and got positive comments.